
သတင္းစာစဥ္
ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ

အမွတ္ (၃၄)၊ ဇူလိုင္ ၁၁ ရက္၊ ၂ဝ၁၇

ဇူလိုင္ ၅၊ ၂၀၁၇

ဒုတိယအႀကိမ္၊ မႏၲေလးတုိင္းေဒသ 
ႀကီးလႊတ္ေတာ္ ဆ႒မပံုမွန္အစည္းအေဝး 
ပထမေန႔တြင္ တုိင္းလႊတ္ေတာ္ကုိယ္စား 
လွယ္ ေဒါက္တာခ်စ္ကိုကို(ျပည္ႀကီးတံခြန္ 
-၁)က မႏၱေလးတုိင္းေဒသႀကီးအတြင္း 
ႏိုင္ငံတကာအကူအညီျဖင့္ ေဆာင္ရြက္ေန 
ေသာ စီမံကိန္းလုပ္ငန္းမ်ားႏွင့္ပတ္သက္၍ 
မႏၱေလးတုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္အေန 
ႏွင့္သိရိွလုိေၾကာင္း ေမးျမန္းခဲ့သည္။ 

ယင္းစီမံကိန္းမ်ား ေဆာင္ရြက္ရာတြင္ 

တုိင္းအစုိးရအဖြဲ႕သည္ ပြင့္လင္းျမင္သာမႈ 
အားနည္းေနၿပီး မည္သူက၊ မည္သည့္စနစ္ 
မ်ားျဖင့္ မည္သည့္စီမံကိန္း၊ မည္မွ်ကို 
ေဆာင္ရြက္ေနေၾကာင္းႏွင့္ ႏုိင္ငံျခားမွ 
ပ့ံပိုးေငြမည္မွ်ရရိွထားသည္၊ ေခ်းေငြမည္မွ် 
ေခ်းယူထားသည္စသည္ မသိရသည့္ 
အတြက္ ယခုကဲ့သုိ႔ ေမးျမန္းရျခင္းျဖစ္ 
ေၾကာင္း ၎ကေျပာသည္။ 

အစိုးရသစ္က စတင္စီမံခန္႕ခြဲရသည့္ 
၂၀၁၇-၂၀၁၈ ဘ႑ာေရးႏွစ္မွ စတင္ကာ 
၂၀၂၀-၂၀၂၁ ဘ႑ာေရးႏွစ္အထိ ေလး 
ႏွစ္အတြင္း မႏၲေလးတိုင္းေဒသႀကီးအတြင္း 

ႏိုင္ငံျခားေခ်းေငြ၊ ပ့ံပိုးေငြမ်ားျဖင့္ အေကာင္ 
ထည္ေဖာ္မည့္ စီမံကိန္း ၃၀ ရိွေၾကာင္း 
မႏၲေလးတုိင္းေဒသႀကီးအစုိးရအဖြ႕ဲ၊ စီမံ 
ကိန္းႏွင့္ ဘ႑ာေရးဝန္ႀကီး ဦးျမတ္သူက 
ေျဖၾကားသည္။ 

ယင္းလုပ္ငန္းမ်ားတြင္ ေခ်းေငြျဖင့္ 
ေဆာင္ရြက္မည့္လုပ္ငန္းမ်ားႏွင့္ ပံ့ပိုးေငြ 
ျဖင့္ ေဆာင္ရြက္မည့္လုပ္ငန္းမ်ားဟူ၍ ႏွစ္ 
မ်ဳိးပိုင္းျခားထားကာ ပံ့ပိုးေငြက်ပ္ သန္း 
(၄၀၀၀၇ ဒသမ ၉၈၅)ျဖင့္ ေဆာင္ရြက္ 
ေနေၾကာင္း အစည္းအေဝးမွ သိရသည္။ 
ကုိးကား- The Voice Daily 

စီမံကိန္းမ်ားေဆာင္ရြက္ရာတြင္ တုိင္းအစုိးရ အဖြဲ႕ ပြင့္လင္းျမင္သာမႈ 
အားနည္း၍ မႏၲေလး တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္တြင္ ေမးခြန္းထုတ္

ဇြန္ ၃၀၊ ၂၀၁၇

ေရခ်ဳိငါးလုပ္ငန္းဥပေဒ ျပ႒ာန္းႏိုင္ေရး 
အတြက္ ေရလုပ္သားမ်ားပါဝင္မည့္ ခ႐ိုင္ 
အလိုက္ ေဆြးေႏြးပြဲမ်ား ျပဳလုပ္သြားမည္ဟု 
ဧရာဝတီတိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ 
ဦးေအာင္ေက်ာ္ခိုင္က ဒီဗြီဘီကို ေျပာသည္။

''တိုင္းအစိုးရအေနနဲ႔ လႊတ္ေတာ္မွာ 
ေရခ်ဳိငါးလုပ္ငန္းဥပေဒသစ္ တင္သြင္းထား 
ပါတယ္။ အဲဒီဥပေဒသစ္မွာ အရင္ဥပေဒ 
ေဟာင္းမွာမပါရွိတဲ့ ေရလုပ္သားငယ္ေတြ 
အတြက္လည္း ထည့္သြင္းေရးဆြဲထားတာ 
ပါ။ မႏွစ္ကေတာ့ ေရလုပ္သားငယ္အစုအဖြဲ႕ 
ေတြအတြက္ အစုအဖြဲ႕ပိုင္အင္းေပါင္း ၂၀၉ 
အင္း ခ်ထားေပးခဲ့ၿပီး ဒီႏွစ္မွာေတာ့ သိန္း 
၄၀ ေအာက္စပါး၊ ငါးျပႆနာတက္ေနတဲ့ 
အင္းေပါင္း ၆၀၀ အထိေပးဖို႔ စီစဥ္ေနတယ္"" 

ေရခ်ဳိငါးလုပ္ငန္းဥပေဒ ျပ႒ာန္းႏိုင္ေရး ေဆြးေႏြးပဲြျပဳလုပ္မည္

ဟု ဧရာဝတီတိုင္းေဒသႀကီး စိုက္ပ်ဳိးေရး၊ 
ေမြးျမဴေရး၊ သယံဇာတႏွင့္ ပတ္ဝန္းက်င္ထိန္း 
သိမ္းေရးဝန္ႀကီး ဦးဘဟိန္းကေျပာသည္။

ေရလုပ္သားငယ္မ်ားကုိ အင္းမ်ားခ်
ထားေပးျခင္းႏွင့္ပတ္သက္ၿပီး အင္းသား 
ႀကီးမ်ားက ကန္႔ကြက္ေနၾကၿပီး အသစ္ 
ျပ႒ာန္းမည့္ ေရခ်ဳိငါးလုပ္ငန္းဥပေဒကို 
လည္း ကန္႔ကြက္ေနၾကသည္။

ထုိ႔ေၾကာင့္ ဥပေဒသစ္ကုိ လႊတ္ေတာ္

တြင္ေဆြးေႏြးျခင္းမျပဳလုပ္မီ ေရလုပ္သား 
ငယ္အစုအဖြဲ႔မ်ား၊ အင္းသားႀကီးမ်ားပါဝင္ 
မည့္ ခ႐ိုင္အလိုက္ ေဆြးေႏြးပြဲမ်ားျပဳလုပ္ 
မည္ဟု လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒က ေျပာသည္။ 
ေဆြးေႏြးပြဲမွရရွိလာသည့္ အခ်က္အလက္ 
မ်ားအရ လႊတ္ေတာ္တြင္ေဆြးေႏြးၿပီး ဥပေဒ 
အတည္ျပဳႏိုင္ေရး ဆက္လက္ေဆာင္ရြက္ 
သြားမည္ဟု သိရသည္။ 
 (ကုိးကား-ဒီဗြီဘီ)
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ဇြန္ ၂၈၊ ၂၀၁၇

တပ္မေတာ္သား လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စား 
လွယ္ ဗုိလ္မွဴးႏုိင္ဇင္သက္က ခႏၲီးၿမိဳ႕နယ္ 
နန္စီပြန္ေဒသကိစၥႏွင့္ ပတ္သက္ေသာ 
အဆုိကုိ ဇြန္ ၂၈ ရက္က ျပဳလုပ္ေသာ ဒုတိ 
ယအႀကိမ္ စစ္ကုိင္းတုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ 
ေတာ္ အ႒မပုံမွန္အစည္းအေဝး ဒုတိယေန႔ 
တြင္ တင္သြင္းၿပီး လႊတ္ေတာ္က လက္ခံရန္ 
သင့္၊မသင့္ မဲခြဲဆုံးျဖတ္ရာ ကန္႔ကြက္မဲ ၆၇ 
မဲ၊ ေထာက္ခံမဲ ၂၃ မဲ၊ ၾကားေနမဲ သုံးမဲျဖင့္ 
အဆုိကို လႊတ္ေတာ္က လက္မခံေၾကာင္း 
ဆုံးျဖတ္သည္။

ခႏၲီးခ႐ုိင္၊ ခႏၲီးၿမဳိ႕နယ္ နန္စီပြန္ေဒသရွိ 
တရားမဝင္ ေက်ာက္မ်က္ရွာေဖြသူမ်ားအား 
ထိေရာက္စြာ ရွင္းလင္းဖယ္ရွားႏုိင္ေရး 
အတြက္ တုိင္းေဒသႀကီးအစုိးရအေနျဖင့္ 
အဆုိပါေဒသကုိ ရာဇဝတ္က်င့္ထုံးဥပေဒ 
ပုဒ္မ(၁၄၄)အရ တားျမစ္မိန္႔ထုတ္ျပန္ရန္ 
တုိက္တြန္းေၾကာင္းအဆုိကုိ တပ္မေတာ္ 

သားကုိယ္စားလွယ္ ဗုိလ္မွဴးႏုိင္ဇင္သက္က 
လႊတ္ေတာ္သုိ႔တင္သြင္းရာ တုိင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ဦးသန္းက အဆိုႏွင့္စပ္ 
လ်ဥ္း၍ လက္ခံေဆြးေႏြးရန္ သင့္/မသင့္ 
လႊတ္ေတာ္ အဆုံးအျဖတ္ရယူရာ တုိင္း 
လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ ဦးေမာင္ေတး 
(ခႏၲီး-၁)က စတင္ကန္႔ကြက္၍ ဆႏၵမဲခြဲဆုံး 
ျဖတ္ခဲ့ျခင္းျဖစ္သည္။ 

''လက္ရွိ ခႏၲီးၿမိဳ႕နယ္ နန္စီပြန္ေဒသမွာ 
ပုဒ္မ(၁၄၃)ထုတ္ထားတာ ပုဒ္မ(၁၄၄)ထုတ္ 
ဖုိ႔မလုိပါဘူး၊ ပုဒ္မ(၁၄၄) ထုတ္လုိက္ရင္ 
မလုိလားအပ္တဲ့ ျပႆနာေတြျဖစ္လာႏုိင္ 
တဲ့အတြက္ မလုိအပ္ဘူးလုိ႔ ဆုံးျဖတ္ၿပီး 
ကန္႔ကြက္တာပါ။ ပုဒ္မ(၁၄၃) ထုတ္ထား 
တာေတာင္ အေသအေပ်ာက္ေတြရွိေနတာ 
ပုဒ္မ(၁၄၄)ထုတ္ရင္ ပုိဆုိးလာမွာ စုိးရိမ္ 
စရာပါ""ဟု ဦးေမာင္ေတးက ေျပာၾကား 
သည္။ 

 (ကိးုကား- ေၾကးမုံ) 

တရားမဝင္ေက်ာက္မ်က္ရွာေဖြသူမ်ားအား 
ရွင္းလင္းဖယ္ရွားေရး တပ္ကိုယ္စားလွယ္အဆုိ 
မဲခြဲဆုံးျဖတ္ရာ လက္မခံခဲ့

ဇူလုိင္ ၄၊ ၂၀၁၇

မႏၱေလးတိုင္းလႊတ္ေတာ္ ဆ႒မပုံမွန္ 
အစည္းအေဝး ပထမေန႔၊ ဇူလုိင္ ၄ ရက္တြင္ 
လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ စိစစ္ေရးေကာ္မ 
တီမွ လႊတ္ေတာ္တစ္ႏွစ္ေက်ာ္ကာလ 
အတြင္း ေဆာင္ရြက္ခ်က္ အစီရင္ခံစာတင္ 
သြင္းခဲ့ရာ ယင္းအစီရင္ခံစာတြင္ ကုိယ္စား 
လွယ္မ်ား၏ ၾကယ္ပြင့္ျပေမးခြန္းမ်ားႏွင့္ ဝန္ 
ႀကီးအခ်ဳ ႕ိ၏အေျဖမ်ား ကုိက္ညီျပည့္စုံမႈမရွိ 
ဘဲ လိုအပ္ခ်က္မ်ားရွိေၾကာင္းႏွင့္ ေဆာင္ 
ရြက္မည့္လုပ္ငန္းစဥ္ႏွင့္ အခ်ိန္မပါရွိဟု 
ေဖာ္ျပထားသည္။ ေကာ္မတီအဖြဲ႕ဝင္ ေဒၚ 
ၿငိမ္းသက္ႏြယ္က ''အေမး၊ အေျဖ ကိုက္ညီမႈ 
မရွိတာေတြ၊ ျပည့္စုံစြာေျဖၾကားေပးဖို႔ လႊတ္ 
ေတာ္ဥကၠ႒ႀကီးက ႀကီးၾကပ္ထိန္းညိႇေပးဖို႔ 
အႀကံျပဳတင္ျပပါတယ္""ဟု ေျပာသည္။

စီမံကိန္းႏွင့္ ဘ႑ာေရးဝန္ႀကီး ဦးျမတ္ 
သူက ''ကိုယ္စားလွယ္တစ္ေယာက္က ေရွး 

ဝန္ႀကီးအခ်ဳိ႕အေျဖမ်ား ေမးခြန္းနွင့္မကိုက္ညီဟု 
မႏၲေလးတိုင္းလႊတ္ေတာ္ အစီရင္ခံစာေဖာ္ျပ

ေဟာင္းဇုန္ဝင္ေၾကး ဘယ္ေလာက္ရၿပီး 
ဘယ္လိုျပန္သုံးေနလဲလုိ႔  ေမးတယ္။ အဲဒီ 
ဇုန္ဝင္ေၾကးဆိုတာ တိုင္းအစိုးရက ၂ % ပဲ 
ရၿပီး ျပည္ေထာင္စုအစိုးရကပဲ စီမံခန္႔ခြဲ 
ေတာ့ ဘယ္လိုျပန္ေျဖမလဲ၊ ကိုယ္စားလွယ္ 
အခ်ဳိ႕က ဌာနတစ္ခုရဲ႕ ေငြေၾကးသုံးစြဲတဲ့စနစ္ 
ကို ေသခ်ာမသိဘဲ ေမးတဲ့အခါမွာ အေမးနဲ႔ 
အေျဖမကိုက္ညီဘူး ဆိုတာမ်ဳိး ျဖစ္လာႏိုင္ 
တာေပါ့""ဟု မီဒီယာမ်ားကို ေျပာသည္။

တိုင္းလႊတ္ေတာ္ ကိုယ္စားလွယ္အခ်ဳိ႕ 

က တိုင္းေဒသႀကီးႏွင့္ျပည္ေထာင္စုအစိုးရ
အဖြဲ႕၏လုပ္ပိုင္ခြင့္အေပၚ မသဲကြဲျခင္း၊ အစိုး 
ရဌာနအလိုက္ ေငြေၾကးသုံးစြဲမႈအပိုင္းကို 
ေသခ်ာနားမလည္ျခင္းေၾကာင့္ ယခုလုိ 
ကြဲလြဲမႈမ်ား ျဖစ္ေပၚလာျခင္း ျဖစ္သည္ဟု 
ဆိုသည္။

အစီရင္ခံစာကုိ ကန္႔ကြက္သူမရိွ သေဘာ 
တူညီသည့္အတြက္ လႊတ္ေတာ္က မွတ္တမ္း 
တင္လုိက္ေၾကာင္း သိရသည္။
(ကုိးကား-ဧရာဝတီ)



ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အမွတ္ (၃၄) 
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ဇြန္ ၃၀၊ ၂၀၁၇

တုိင္းေဒသႀကီး(သုိ႔မဟုတ္) ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္မ်ားမွ တပ္မေတာ္သားကုိယ္စားလွယ္
မ်ားျဖစ္ေသာ တိုင္းႏွင့္ျပည္နယ္ လုံၿခဳံေရးႏွင့္နယ္စပ္ေရးရာဝန္ႀကီးခုနစ္ဦးကို တပ္မေတာ္ 
ကာကြယ္ေရးဦးစီးခ်ဳပ္၏ အေၾကာင္းၾကားခ်က္အရ ေဖာ္ျပပါတပ္မေတာ္သားကုိယ္စား 
လွယ္မ်ားႏွင့္ အစားထုိးေျပာင္းလဲေၾကာင္း ျပည္ေထာင္စုေရြးေကာက္ပြဲေကာ္မရွင္က ဇြန္ 
၂၉ ရက္စြဲျဖင့္ ထုတ္ျပန္ေၾကညာထားသည္။

တိုင္းနွင့္ျပည္နယ္ လုံ/နယ္ဝန္ႀကီး 
ခုနစ္ဦး ေျပာင္းလဲမႈျပဳလုပ္

၁ ကရင္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ 
ၾကည္း ၁၈၆၃၇ 
ဗုိလ္မွဴးႀကီးေအာင္လြင္

အစား
ၾကည္း ၂၂၆၁၇ 
ဗုိလ္မွဴးႀကီး မ်ဳိးမင္းေနာင္

၂ ခ်င္းျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ ၾကည္း ၂၁၁၂၃ 
ဗုိလ္မွဴးႀကီးေက်ာ္ေက်ာ္

အစား ၾကည္း ၂၅၉၉၅ 
ဗုိလ္မွဴးႀကီးဟန္ဝင္းေအာင္

၃ မေကြးတုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ ၾကည္း ၂၀၅၉၅ 
ဗုိလ္မွဴးႀကီး ႏုိင္ဦး

အစား ၾကည္း ၂၀၈၂၅ 
ဗုိလ္မွဴးႀကီးမင္းဦး

၄ မႏၱေလးတုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ ၾကည္း ၂၁၆၅၈ 
ဗုိလ္မွဴးႀကီး မ်ဳိးမင္းေအာင္

အစား ၾကည္း ၂၆၁၀၉  
ဗိုလ္မွဴးႀကီးေက်ာ္ေက်ာ္မင္း

၅ ရခုိင္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ ၾကည္း ၁၇၅၁၇ 
ဗုိလ္မွဴးႀကီး ထိန္လင္း

အစား ၾကည္း ၂၂၆၆၆ 
ဗုိလ္မွဴးႀကီးဖုန္းတင့္

၆ ရန္ကုန္တုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ ၾကည္း ၂၀၆၈၂ 
ဗုိလ္မွဴးႀကီး တင္ေအာင္ထြန္း

အစား ၾကည္း ၂၇၁၈၉ 
ဗုိလ္မွဴးႀကီးေအာင္စုိးမုိး

၇ ရွမ္းျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ ၾကည္း ၁၉၇၂၉ 
ဗုိလ္မွဴးႀကီးစုိးမိုးေအာင္

အစား ၾကည္း ၂၃၉၁၁ 
ဗုိလ္မွဴးႀကီးႏုိင္ဝင္းေအာင္

ကုိးကား-UEC/ ဧရာဝတီ

သတင္းတုိ

  စစ္ကုိင္းတုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္ 
ဥပေဒျပဳေရးဆုိင္ရာေကာ္မတီႏွင့္  အစိုးရ 
၏ အာမခံခ်က္မ်ား၊ ကတိမ်ားႏွင့္ တာဝန္ခံ 
ခ်က္မ်ား စိစစ္ေရးေကာ္မတီတုိ႔မွ အဖြဲ႕ဝင္ 
မ်ားသည္ ဇူလုိင္လ ၆ ရက္က ရန္ကုန္တုိင္း 
ေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္သုိ႔ ေရာက္ရွိခဲ့ၾကၿပီး 
ရန္ကုန္တုိင္းလႊတ္ေတာ္ ဥပေဒျပဳေရးဆုိင္ 
ရာ ေကာ္မတီ၊ အစိုးရ၏ အာမခံခ်က္မ်ား၊ 
ကတိမ်ားႏွင့္ လႊတ္ေတာ္အခြင့္ေရးဆိုင္ရာ 
ေကာ္မတီဝင္မ်ားႏွင့္ေတြ႕ဆုံ၍ ဥပေဒျပဳ 
ေရးဆုိင္ရာကိစၥရပ္မ်ားႏွင့္ ကတိကဝတ္ 
ဆုိင္ရာကိစၥရပ္မ်ားကို အျပန္အလွန္ေဆြး 
ေႏြးတုိင္ပင္ခဲ့ၾကသည္။
ကုိးကား- Soe Win Tun MP facebook 

  ဒုတိယအႀကိမ္ မေကြးတိုင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္ ပၪၥမပံုမွန္အစည္းအေဝး ဆ႒မ 
ေန႔ ဇူလုိင္ ၃ ရက္ေန႔တြင္ ဓာတ္ေျမၾသဇာ 
စနစ္တက်သံုးစြဲေရးႏွင့္ သဘာ၀ေျမၾသဇာ 
စနစ္တက်ထုတ္လုပ္ သံုးစြဲေရး ဥပေဒႏွင့္  
အစည္းအေဝး သတၱမေန႔ ဇူလုိင္ ၄ ရက္ 
တြင္ အိမ္တြင္းစက္မႈလက္မႈလုပ္ငန္းဖြံ႔ၿဖိဳး
တုိးတက္ေရးဥပေဒတို႔ကို အတည္ျပဳခ့ဲသည္။
ကုိးကား-မေကြးတိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ ေဖ့စ္ဘြတ္ခ္

  ပဲခူးတုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္ 
သတၱမပုံမွန္အစည္းအေဝး စတုတၳေန႔ ဇူ 
လိုင္လ ၆ ရက္တြင္ တိုင္းလႊတ္ေတာ္ကိုယ္ 
စားလွယ္ ေဒၚဇင္မိုးထိုက္(ပန္းေတာင္း-၁) 
က  ''ပဲခူးတိုင္းေဒသႀကီးအတြင္း လမ္းႏွင့္ 
တံတားမ်ားအား BOT စနစ္ျဖင့္ တာဝန္ယူ 
ေဆာင္ရြက္ေနေသာ ကုမၸဏီႀကီးမ်ားအား 
စစ္ေဆးၾကပ္မတ္ ကြပ္ကဲေပးရန္ တုိင္းေဒသ 
ႀကီးအစိုးရအား တိုက္တြန္းေၾကာင္း""အဆို 
တင္သြင္းရာ အဆိုရွင္၏ သေဘာဆႏၵအရ 
လွ်ဳိ႕ဝွက္ဆႏၵမဲေပးစနစ္ျဖင့္ လႊတ္ေတာ္၏ 
သေဘာထားရယူခ့ဲၿပီး အစည္းအေဝးတက္ 
ေရာက္သူ(၆၂)ဦးတြင္ ေထာက္ခံ မဲ(၅၄)မဲ၊ 
ကန္႔ကြက္မဲ(၄)မဲ၊ ၾကားေနမဲ(၄)မဲအရ ယင္း 
အဆိုကို အတည္ျပဳခဲ့ေၾကာင္း သိရသည္။
ကုိးကား-Bago Region Hluttaw Facebook

ဇူလုိင္ ၁ ရက္ေန႔ နံနက္ ၈ နာရီက မႏၲေလးတိုင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္ 

အေဆာက္အအုံသစ္ စတင္ဖြင့္လွစ္စဥ္။
ကုိးကား-ဒီဗီြဘီ

သတင္း
ဓာတ္ပုံ


